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169 Thema 
Wonen 
en leven 

52/53 Veiligheid CU Nav ID 47, vr. BOA’s: Graag 

globaal overzicht van de 

kosten per thema uitgaande 

van het aantal nu actieve 

BOA’s  Nav ID 97, vr.53 FNP  

Het benchmark BOA’s wees uit 

dat we ruim onder de 

capaciteit zitten ivm de taken 

van de huidige BOA’s. Hoeveel 

capaciteit tekort hebben we in 

Heerenveen? 

De kosten en ureninzet per 

thema op basis van de nu 

actieve boa’s zijn als volgt. 

Afval: € 28.000 is ca 0,4 fte 

Parkeren: € 127.000 is 1,67 

fte Leefbaarheid: € 120.000 

is 1,8 fte Noot: dit was de 

inzet voor corona-crisis. Op 

dit moment wordt extra 

inzet gepleegd.   Uit de 

benchmark komt dat 

Heerenveen 10,8 fte aan 

BOA’s zou moeten hebben  

op dit moment hebben we 

circa 4,2. Hierbij zit de 

overhead niet in, deze is in 

Heerenveen nog niet 

structureel geregeld en in 

de benchmark wordt 

hiervoor 17% van de boa-

capaciteit geadviseerd. Dit 

zou 1,8 fte zijn. Dus in 

totaal is er volgens de 

benchmark een tekort van 

6,6 + 1,8 = 8,4 fte. In 

T.J. van der 

Zwan 
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hoeverre het nodig / 

gewenst is deze hoeveelheid 

in te vullen hangt af van de 

keuzes die raad en college 

kunnen en willen gaan 

maken. 

168 Thema 
Zorg en 
welzijn 

13 Topsport FNP Aanvulling op de vraag die de 

FNP eerder heeft gesteld.  In 

de investeringsagenda worden 

een aantal grote investeringen 

gevraagd voor de topsport 

(exploitatie thialf structureel 

EUR 400.000), Sportstad (EUR 

660.000 structureel), subsidies 

CTO (EUR 125.000 

structureel). En dit nog 

afgezien van de investeringen 

in de turnhal die recentelijk 

zijn gedaan (EUR 1.100.000), 

het herstelplan Thialf (EUR 

990.000), investering in de 

ijshockehal van afgelopen 

winter (ongeveer EUR 

700.000) en de vraag voor 

nieuwe investeringen in de 

ijshockeyhal (EUR 2.500.000 

stond in de pers) en alle 

andere mogelijke investeringen 

in Thialf waarover de raad nog 

ingelicht zou worden.   In 

totaal staat er zo'n 1,2 miljoen 

structureel gevraagd voor 

topsport. Vandaar de vraag:  

Waar ligt (in euro's) voor het 

college de grens om 

Heerenveen een 

topsportlocatie te laten zijn, 

De raad bepaalt zelf de 

beleidsmatige en financiële 

ambities van de gemeenten. 

Rondom breedtesport en 

topsport heeft de raad 

recent sport- en 

beweegbeleid vastgesteld 

(hierop verkreeg de 

gemeente landelijke 

erkenning als 

sportgemeente), de rol van 

ons imago in het 

economisch beleidsplan (op 

basis van extern onderzoek 

van ’n Gouden Plak) en 

recent in het koersdocument 

voor de omgevingsvisie is 

de rol van breedtesport en 

topsport wederom 

benadrukt. Daarnaast 

neemt u kennis van de 

beleidsmatige afweging 

zoals verwoord in de 

strategische agenda waarin 

de rol en positie van sport 

voor onze gemeente is 

beschreven. Bij 

raadsvoorstellen voor 

investeringen in (top)sport 

gebruikt het college deze 

beleidskaders voor het 

J. Zoetendal 
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dan wel te laten blijven.   

M.a.w. hoeveel miljoen mag 

Heerenveen Topsport de 

gemeenten vanaf dit moment 

nog kosten (in euro's) voordat 

het college de ambitie om 

topsportgemeente te zijn laat 

varen?  In uw eerdere 

beantwoording heeft u 

aangegeven dat het uiteindelijk 

aan de raad is. Dat is correct. 

Maar de FNP vraagt nu 

duidelijk om de ambitie van 

het college. Waar ligt voor het 

college de grens? Tot welke 

financiële grens wil het college 

deze ambitie doorzetten? 

bepalen van de ambitie en 

maakt per voorstel een 

afweging in hoeverre de 

investering een bijdrage kan 

leveren aan het bereiken 

van de doelen. Het College 

ziet sport over de volle 

breedte daarmee niet als 

kostenpost, maar een 

investering die iets oplevert. 

Namelijk het bereiken van 

onze doelen. Er is daarnaast 

bij het College geen 

eigenstandige financiële 

grens waaraan die 

voorstellen worden getoetst. 

In het kader van de 

investeringsagenda stellen 

wij de raad voor rekening te 

houden met een structurele 

bijdrage van € 400.000,- 

voor Thialf/ijshockey. De 

onrendabele top van het 

gemeentelijk sportcentrum 

(dochter van Sportstad 

Heerenveen BV) van € 

660.000,- wordt 

veroorzaakt door het 

zwembad (breedtesprot). 

Dankzij de exploitatie van 

Sportstad Heerenveen BV is 

deze onrendabele top tot op 

heden vereffend door de 

winstgevende activiteiten 

van Sportstad Heerenveen 

BV. 
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164 Thema 
Financië
n en 
organisa
tie 

74 Id 14 VVD Het ziekteverzuim is gestegen 

van 4.95% op 10 juni 2019 

naar 6,3 %, wat is de analyse 

van de stijging, welke 

maatregelen gaat het college 

nemen om de dalende lijn weer 

op te pakken? 

Een analyse vraagt meer 

tijd. Samen met de 

bedrijfsarts wordt een 

analyse gemaakt. Uit een 

eerste globale analyse lijkt 

de verhoging met name te 

zitten in langdurig verzuim.  

Maatregelen: In 2019 zijn 

we gestart met beleid voor 

duurzame inzetbaarheid. 

Daar zetten we een 

samenhangende aanpak op 

in. Daarmee verwachten we 

ook een deel van het 

ziekteverzuim te kunnen 

terugdringen. Het 

vitaliteitspact vervangt per 

2020 het generatiepact en 

biedt faciliteiten mbt  balans 

tussen werk en 

werkvermogen voor een 

bredere doelgroep.   De 

aanpak Duurzame 

inzetbaarheid richt zich op:  

• Meer regie op duurzame 

inzetbaarheid en verzuim 

door training voor alle 

leidinggevenden op het 

gebied van het goede 

gesprek, duurzame 

inzetbaarheid en 

verzuim(preventie), als 

onderdeel van het totale 

managementontwikkeltrajec

t. Deze training heeft recent 

plaatsgevonden.  • Het 

periodiek organiseren van 

T.J. van der 

Zwan 
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Sociaal medisch team 

(SMT’s )  • Het faciliteren en 

(verder) in beweging krijgen 

van medewerkers door 

bewustwording, inzicht en 

(leefstijl)advies, onder 

andere door het aanbieden 

(driejaarlijks)  van een 

fit@workscan 

(vitaliteitsonderzoek) en 

follow up aan de 

medewerkers, ondersteund 

door een 

communicatiecampagne. 

Deze fit@workscan heeft 

recent plaatsgevonden en 

de Arbo Unie komt 

binnenkort met de 

resultaten, conclusies en 

aanbevelingen. Naar 

aanleiding van de 

organisatiebrede en 

anonieme uitkomsten van 

de fit@workscan nemen we 

bestaande faciliteiten en 

bestaand aanbod op het 

gebied van gezondheid, 

arbo, leefstijl en 

werkomstandigheden onder 

de loep. Waar nodig 

stemmen we deze af op de 

behoeften van 

medewerkers. 

163 Thema 

Financië

n en 

79 Id 15 Inflatie VVD Het antwoord is 2% is een 

aanname, de vraag is wat was 

de aanname bij de begroting in 

2019 en wat was de werkelijke 

Bij de begroting 2019 en de 

begroting 2020 is uitgegaan 

van een inflatiecorrectie van 

1%. Er vindt geen 

H. Broekhuizen 
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organisa

tie 

inflatie in 2019. Welke index 

wordt dan gebruikt. 

Aanvullend: kan de inflatie in 

de begroting een ander cijfer 

worden dan deze 2%? 

nacalculatie plaats. Het 

begrote bedrag wordt niet 

bijgesteld. Deze 

inflatiecorrectie is echter 

niet doorgevoerd op de 

inkomsten OZB. Omdat de 

inkomsten uit de OZB 

opbrengst gestuurd zijn, 

kan het bedrag 'achter de 

komma' afwijken van de 

genoemde 2%. Dit kan 

zowel naar boven als naar 

beneden. Bij de begroting 

wordt het exacte percentage 

wat wordt verwerkt in de 

tarieven opgenomen. 

 


